

استمارة ( استيكر - نقل عفش - أذن دخول زائر ) (نموذج رقم ١٠٤)

Form (sticker - furniture transportation - visitor entry permit)

رقم اللوحة Number Plate	لونها Color	موديلها Model	نوع السيارة Type of car
بيانات طالب التصريح - Applicant Data			
الوظيفة Job	الرقم الوظيفي - الأكاديمي ID No.	الاسم Name	مالك السيارة Owner of the car
الصلة Link		اسم المرافق Name facilities	بيانات الوحدة السكنية
ابن <input type="checkbox"/> سائق <input type="checkbox"/> آخر: .....		تحويله Ext	جوال phone
مصادقة إدارة الإمن		مصادقة إدارة الإسكان	
اسم المسئول : التاريخ : / / ١٤ التوقيع : .....		اسم المسئول : التاريخ : / / ١٤ التوقيع : .....	
<b>قسم الأمن والتصاريح</b> تم استلام الأوراق المطلوبة			
<input type="checkbox"/> بطاقة العمل		<input type="checkbox"/> بطاقة الأحوال	
<input type="checkbox"/> رخصة القيادة		<input type="checkbox"/> رخصة المركبة	
التاريخ : / / ١٤		التوقيع :	

### Acknowledgement

1. Only the resident himself is allowed to enter the car from the housing gate that bears the permit.
2. The car is subject to inspection upon entry and exit from the university, or whenever it is requested by the Housing Security and Safety Department.
3. Preventing the car from entering and leaving the university at any time when the responsible authority deems it in the interest of the university to resort to that.
4. Update information with the Security and Safety Department in case it changes from what is mentioned in the form
5. Completely and accurately maintaining the traffic system within the housing yard, roads, and the parking system.
6. Not to exceed the permitted speed inside the residence, and not to park in prohibited places and places designated for others, except for the parking lot designated for the permit.
7. Never use the alarm after passing the main gate.
8. Observing the regular stopping of the vehicle according to the directions of the planned stops, without crossing the common lines between one station and the other.
9. In the event that the party leaves the university, the permit (poster) must be handed over to the Security and Safety Department.

Signature Science: .....

### تعهد

١. لا يسمح بدخول السيارة من بوابة الإسكان التي تحمل التصريح إلا للسكان نفسه فقط .
٢. خضوع السيارة لتفتيش عند الدخول والخروج من الجامعة أو متى ما طلب منه من قبل إدارة الأمن والسلامة بالإسكان .
٣. منع السيارة من الدخول والخروج من الجامعة في أي وقت ترى فيه الجهة المسئولة أن من مصلحة الجامعة اللجوء إلى ذلك .
٤. تحديث معلومات لدى إدارة الأمن والسلامة في حال تغيرت عما هو مذكور بالنموذج
٥. المحافظة التامة والدقيقة على نظام السير داخل ساحة الإسكان والطرق ونظام وقوف السيارات.
٦. عدم تجاوز السرعة المسموح بها داخل الإسكان وعدم الوقوف في الأماكن المنوعة والأماكن المخصصة للغير عدا الموقف المخصص للتصريح.
٧. عدم استخدام المنبه إطلاقا بعد تجاوز البوابة الرئيسية.
٨. مراعاة إيقاف السيارة بشكل نظامي حسب اتجاهات المواقع المخططة مع عدم تجاوز الخطوط المشتركة بين الموقف والآخر .
٩. في حالة إخلاء الطرف من الجامعة يجب تسليمه التصريح ( الاستيكر ) لإدارة الأمن والسلامة .

التوقيع بالعلم : .....